
 

  

 

Tarnów, 22 stycznia 2024 r. 
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Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na XCVII sesji Rady Miejskiej 18 stycznia 2024 r. w punkcie „Zapytania i 
interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Roman Korczak zapytał, ile działek 
zostało sprzedanych wzdłuż ulicy Modelarskiej? Chce również wiedzieć na jakim etapie jest rozwiązanie 
problemu komunikacyjnego w tym terenie? „(…) pytam o to rozwiązanie komunikacyjne po raz któryś, 
no bo konkretnych odpowiedzi nie dostałem i myślę, że jeszcze nie dostanę, ponieważ prawdopodobnie 
jeszcze nie wiadomo jak to będzie wyglądało. Ale chciałbym przynajmniej wiedzieć jaki etap i kiedy ten 
problem w jakiś sposób będzie rozwiązany”.    
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